
Referat af 
Ekstraordinært afdelingsmøde 14/3-2022 
 
Der er stillet forslag om opsætning af port, placering i henhold til bilag i indkaldelsen til mødet. 
 
Mødet er rettidigt indkaldt. 
 
Der er fremmødt 24 stemmeberettigede husstande. 
 
Til fremlæggelse af forslag og evt budget, har vi fået besøg af Michael fra VIBO. 
 
Punkt 1: valg af dirigent, stemmetæller og referent. 
Michael er valgt til dirigent og stemmetæller, Kirsten valgt til referent 
 
Punkt 2: opsætning af adgangskontrol, herunder port. 
Forslaget er enstemmigt vedtaget. 
 
Dato og underskrift dirigent 
 
dato og underskrift referant 
 
Følgende spørgsmål er stillet til mødet, og bestyrelsen har lovet at forholde sig til dem alle under 
udarbejdelse af den kommende port; 
 
1: I tilfælde af nedbrud, eller strømsvigt, kan der så udleveres en nøgle eller lign, så man stadig kan 
komme ind? 
2: Hvem kontaktes i tilfælde af nedbrud? 
3: Kan der komme overvågning ved porten, så man kan se hvem der kommer og går, og hvem der 
evt bliver lukket ind? 
4: Kan der evt være kamera i adgangskontrollen? 
5: Kan systemet slås fra i de enkelte lejemål, hvis det misbruges? f.eks at fremmede ringer på og 
løber! 
6: Skal pakkeposten have adgang til at kunne åbne porten? 
7: Har porten rent faktisk en præventiv virkning i forhold til kriminalitet? 
8: adgangskontrol, hvordan skal sytemet være? Vi skal tage hensyn til både ældre, og børnefamilier. 
9: Kan adgangskontrol og evt chip, kobles sammen med resten af vores chip system? 


